
Åseda Hembygdsförening styrelsemötesprotokoll fört den 16/8 2017

i Bergaboden, Mörtelek

Närvarande: Lisbet Bengtsson, Krister Pettersson, Conny Olofsson, Sven-Ivar Svensson och 

Karl-Erik Karlsson.

1. Ordförande Krister Pettersson öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

2. Dagordningen lästes igenom och godkändes.

3. Till protokolljusterare för dagens möte valdes Conny Olofsson.

4. Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna.

5. Ekonomisk rapport. juni/juli inkomster 21 650:-, utgifter 13938:-. En vinst på 7 700:-. 

Inkomsterna är från lotteriet på Olsmässan och våffelförsäljningen på söndagarna. Vi har 

sålt en del i Handelsboden också. Vi har problem med att få personal till söndagarna.

6. Underhåll och vård. Taket på Karinstugan måste bytas. Conny ordnar med 

underlagspapp. Vi behöver till 44 kvadratmeter, fem rullar. Tegel finns. Vi måste säkra 

ladugården. Tommy svetsar. Flytta anslagstavlan. Såga virke till spånhuset. 

7. Inventering. Arbetet har ännu inte påbörjats.

8.  Kunskapsöverföring. Vi behöver lära varandra olika hantverk. De som har kunskapen 

måste visa och lära upp de andra. Ett måste är att värva fler medlemmar och 

medarbetare. Det är brist på dessa.

9. Övriga frågor. Tröjorna är på gång. Conny hämtar dem nästa vecka. Badebodaringen har 

kommit. Vi har sålt flera stycken. Har några olika storlekar på lager. Vi funderar på att 

flytta biblioteket till ”Blommarummet” för att då få en bättre överblick över alla våra böcker.

Möblerna flyttas in till nuvarande bibliotek. Värme måste installeras i rummet. Sven-Ivar 

kontaktar Eltjänst om detta. Vi behöver tre stycken element.

 



10.Nästa möte blir onsdagen den 12/9 kl. 18.30 i Bergaboden.

11. Krister avslutade mötet och tackade för visat intresse. Vi fika tillsammans med gänget 

som utfört arbete i parken medans vi hade möte.

Sekreterare Ordförande Justerare

Lisbet Bengtsson Krister Pettersson Conny Olofsson


